
Protokół Nr 14/2011 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

 w dniu 29 marca 2011 r. 

 
W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – p. Ludwik Ekiert, Wicestarosta – p. Lech Brzozowski, 

członkowie Zarządu: p. Janusz Kwiatek, p. Waldemar Słupski, zgodnie z załączoną listą obecności oraz 

Skarbnik Powiatu – p. Renata Mróz, Sekretarz Powiatu – p. Elżbieta Bieniek, Dyrektor Powiatowego 

Zarządu Dróg – p. Jacek Dłuski, Kierownik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami –           

p. Iwona Urbanowicz oraz p.o. kierownika Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa –            

p. Katarzyna Karpińska. 

 

Porządek obrad: 

I. Powiatowy Zarząd Dróg: 

1. Omówienie sprawy planowanego zakupu ciągnika i kosiarki. 

2. Wniosek o zatrudnienie robotników. 

II. Wydział Geodezji: 

1. Zatwierdzenie planu wykorzystania powiatowego zasobu nieruchomości. 

III. Wydział Ochrony Środowiska: 

1. Wniosek o udzielenie dotacji w wysokości 10.000 zł na częściowe utrzymanie składowiska 

odpadów w Janowie. 

IV. Wydział Organizacyjny:  

1. Omówienie formy i zakresu przeprowadzania konsultacji z organizacjami pozarządowymi. 

2. Sprawa odpłatności za usługi rehabilitacyjne w nidzickim ZOZ. 

V. Wydział Finansowy: 

1. Wykonanie budżetu za 2010 rok. 

2. Sprawozdanie z wykonania planu finansowego ZOZ. 

 
Ad. I. 1) 

p. Jacek Dłuski przypomniał, że w budżecie zaplanowano zakup ciągnika, z kredytu. Wyliczył, że 

potrzeba 148 000 zł na ciągnik i drugie tyle na jego utrzymanie, razem ok. 300.000 zł. Przypomniał, że 

są duże oczekiwania społeczne dotyczące koszenia traw. Na dwa koszenia potrzeba 100.000 zł. 

proponował zrezygnować z zakupu ciągnika i realizować koszenie traw systemem zleconym. 

Pan Starosta przypomniał, że konstruując budżet powiatu, mocno uszczuplone zostały środki w 

Powiatowym Zarządzie Dróg.  

Wicestarosta L. Brzozowski przypomniał, że wcześniej Zarząd miał dużo uwag odnośnie koszenia. 

Przetargi są windowane. Żeby nie było uwag ze strony użytkowników dróg, potrzebne jest 2-krotne 

koszenie. Były też wnioski radnych, żeby realizować to zadanie samemu. Efekt byłyby bardzo dobry. 

Koszty, owszem, będą większe, ale zwrócą się w ciągu 5-7 lat. Przy rozwiązaniu, które proponuje 

Dyrektor, znów będzie wiele skarg. 

p. Jacek Dłuski odparł, że oczekiwania będą i powinniśmy im sprostać. W naszym powicie były 

wysokie stawki – 12 gr., a w sąsiednich – 4 gr. Jeśli zorganizuje przetarg, przedstawi ofertę również 

firmom stamtąd.  

Ustalono, że w komisji do odbioru wykaszania traw udział wezmą członkowie zarządu w osobach: 

p. Lech Brzozowski i p. Waldemar Słupski.  

p. Renata Mróz zaznaczyła, że te 300.000 zł naprawdę obciąży budżet, bo potrzeby są duże. 

Niezależnie od zakupu ciągnika trzeba też dać pieniądze na remonty dróg. 

Pan Starosta przypomniał, że budżet PZD został zwiększony na pilne potrzeby o 294 000 zł. 

Niecały wniosek jednostki został zrealizowany. Potrzeba też środków, żeby zatrudnić pracowników z 

robót  interwencyjnych. 

p. Renata Mróz podkreśliła, że co roku powiat zaciąga kredyt na realizację inwestycji. 

Proponowała, żeby w tym roku maksymalnie ograniczyć kwotę kredytu. Przygotowuje się właśnie do 

zaciągnięcia kredytu i chciałaby wiedzieć, ile będzie zadań. 
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p. Waldemar Słupski proponował nie wykreślać z planów zakupu ciągnika, tylko wstrzymać się z 

jego zakupem. 

Zarząd jednogłośnie ustalił, że zakup ciągnika zostaje wstrzymany, a PZD ma złożyć ofertę 

przetargową na koszenie traw szerszemu kręgowi zainteresowanych firm. 

 

Ad. I. 2) 

p. Jacek Dłuski zaznaczył, że ze względu na rozpoczynające się roboty na drogach, zwraca się z 

wnioskiem o zatrudnienie 12 pracowników z robót interwencyjnych. Dodał, że trzeba monitorować 

nową drogę, dlatego potrzebny jest dróżnik, który codziennie dbałby o drogę, porządkował ją. Uważa, 

że trzeba pilnować inwestycji, żeby nie doszło do dewastacji. 

p. Lech Brzozowski proponował 5 osób. 

p. Jacek Dłuski wnioskował o 6, uwzględniając dróżnika. Koszt zatrudnienia wyniesie ok. 51.000 

zł. 

Zarząd wyraził zgodę na zatrudnienie 6 robotników w PZD. 

 

p. Jacek Dłuski przedstawił wniosek o przesunięcie kwoty 5.830 zł w ramach paragrafu 

inwestycyjnego, a mianowicie zmniejszenie o kwotę 5.830 zł  zadania inwestycyjnego – przebudowa  

drogi powiatowej nr 1528N na odcinku Bolejny – Łyna w § 6050, a zwiększenie zadania – opracowanie 

projektu budowlanego na przebudowę drogi powiatowej nr 1550N Kozłowo - Zaborowo – Kanigowo, 

odcinek Zaborowo – Szymany w tym samym paragrafie. p. Dłuski dodał, że w/w zadanie chce 

dofinansować Wójt Kozłowa kwotą 10.000 zł. 

Decyzja Zarządu była pozytywna.  

 

p. Jacek Dłuski zaznaczył, że po okresie zimowym pojawił się problem na drodze między 

Janowcem Kościelnym a Kołakami. Nawierzchnia jest całkowicie zniszczona i trzeba zrobić nowe 

podłoże. Wnioskuje o zwiększenie § 4270 o kwotę 64.000 zł. Dodał, że takich ognisk widać więcej, ale 

jest jeszcze w stanie opanować ich rozwój w ramach remontów cząstkowych. 

p. Renata Mróz stwierdziła, że można jedynie przesunąć środki z uwolnionego poręczenia dla 

ZOZ. 

Decyzja Zarządu była pozytywna. 

 

p. Jacek Dłuski omówił wniosek mieszkańców Kownatek, żeby zebrać część skarpy i stworzyć 

pobocze, a docelowo wykonać projekt techniczny i wybudować chodnik przez całą miejscowość 

Kownatki. Pisano również o zabezpieczeniu drugiej strony, od jeziora, przez ustawienie barierek 

energochłonnych. Zaznaczył, że barierki te są w planie finansowym PZD i będą realizowane. Jeśli 

chodzi o doraźne zabezpieczenie, musimy na własny koszt walczyć z wodą, która zabiera pas drogowy. 

Trzeba zrobić dokumentację, badania, analizy i przedstawić rozwiązanie takie, które nie pozwoli 

wodzie na dalsze zabieranie pasa drogowego. Stwierdził, że temat jest skomplikowany i bardzo 

kosztowny. 

Pan Starosta proponował podejść do tej sprawy metodą przyczułków mostowych.  

p. Jacek Dłuski podkreślił, że budowa chodnika w Kownatkach to sprawa długofalowa. Natomiast 

chcąc zrobić pobocze, trzeba wybrać olbrzymie masy materiału i naruszyć skarpę. 

 

Pytań do Dyrektora PZD nie było, więc opuścił salę obrad, a dołączyła p. Iwona Urbanowicz. 

 

Ad. II. 

p. Iwona Urbanowicz zapytała, czy Zarząd ma uwagi do planu wykorzystania powiatowego zasobu 

nieruchomości, który rozdała na poprzednim posiedzeniu do zapoznania się. p. Iwona Urbanowicz 

stwierdziła, że w związku z tym, iż jednostki mają w posiadaniu nieruchomości, wystąpi z pismem o 

podanie tych, które są im zbędne do prowadzenia działalności. Zaznaczyła, że każde wydzierżawienie, 

czy wynajęcie lokali wymaga poinformowania Zarządu, a każde kolejne, powyżej trzech lat – zgody 

Rady Powiatu. 
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p. Lech Brzozowski wnioskował o podjęcie działań w sprawie działki w Jagarzewie i jej 

sprzedaży. 

Pytań i uwag odnośnie projektu uchwały nie było. Zarząd w obecności 4 członków, jednogłośnie 

podjął uchwałę Nr 23/2011 w sprawie Planu wykorzystania powiatowego zasobu nieruchomości 

Powiatu Nidzickiego. 

 

p. Iwona Urbanowicz dodała, że w 2011 r. zamierza przekazać grunty w trwały zarząd 

Powiatowemu Zarządowi Dróg. Należy powołać Komisję i wprowadzić grunty jako środki trwałe do 

ksiąg rachunkowych. Przez tyle lat grunty pod drogami nie były wycenione i wprowadzone do ksiąg 

rachunkowych. Jest w tej kwestii  mnóstwo spraw nie uregulowanych. 

Pan Starosta uważa, że trzeba sprawę wprowadzić na kolejne posiedzenie Zarządu. 

 

p. Renata Mróz poinformowała, że zgodnie z ustawą o finansach publicznych, do wykonania 

budżetu za 2010 r. sporządzana jest również informacja o stanie mienia Powiatu Nidzickiego. 

Informację tę przygotował Wydział Geodezji. 

p. Iwona Urbanowicz zaznaczyła, że w treści jest on bardzo podobny do planu wykorzystania 

powiatowego zasobu nieruchomości. Zawiera informacje o powierzchni, ilości działek, drogach,                 

o zmianach w majątku. 

Uwag nie było. 

 

p. Iwona Urbanowicz opuściła salę obrad, a dołączyła p. Katarzyna Karpińska. 

 

Ad. III.  

p. K. Karpińska omówiła wniosek Wójta Gminy Janowo o dotację w kwocie 10.000 zł na wydatki 

ponoszone w związku z gminnym składowiskiem odpadów. Motywują to tym, iż zakupili za 14.000 zł 

wagę najazdową, wykonali instalację do pomiaru gazu składowiskowego, dostosowali instrukcję 

składowiska i w bieżącym roku zmuszeni są do wykonania badań wodościekowych, pomiaru gazu 

składowiskowego, co jest bardzo kosztowne. Składowisko zapełnione jest tylko w 40%, więc ciężko 

byłoby je zamknąć. Można je użytkować jeszcze przez 5 lat. 

p. Janusz Kwiatek zapytał, czy to legalne składowisko, bo w raporcie go nie widział. 

p. K. Karpińska odparła, że ma pozwolenie, decyzja jest z 2007 r. 

Pan Starosta proponował przemyśleć sprawę, sprawdzić, na jakie zadania powiat może przekazać 

dotację i decyzję podjąć na kolejnym posiedzeniu. 

p. Lech Brzozowski dodał, że należałoby sprawdzić, czy aktualne są pozwolenia i czy powiat  

może dofinansować utrzymanie składowiska.  

 

p. K. Karpińska opuściła salę obrad. 

 

Ad. IV. 

p. Elżbieta Bieniek omówiła projekt uchwały Zarządu w sprawie określenia formy i zakresu 

przeprowadzania konsultacji z organizacjami pozarządowymi w zakresie określenia trybu powoływania 

członków oraz organizacji i trybu działania Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego. 

Pan Starosta zapytał, jakie uprawnienia ma ta Rada. 

p. Elżbieta Bieniek odparła, że opiniodawczo-doradczą, konsultacyjną. Proponowała zorganizować 

spotkanie konsultacyjne z organizacjami w celu przedyskutowania propozycji Zarządu co do określenia 

trybu powoływania członków oraz trybu działania Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego. 

Zarząd nie miał uwag. W obecności 4 członków jednogłośnie podjęto uchwałę Nr 27/2011 w 

sprawie określenia formy i zakresu przeprowadzania konsultacji z organizacjami pozarządowymi 

w zakresie określenia trybu powoływania członków oraz organizacji i trybu działania Powiatowej 

Rady Działalności Pożytku Publicznego. 

p. Elżbieta Bieniek zapytała członków Zarządu o stanowisko w sprawie odpłatnego świadczenia 

przez ZOZ usług rehabilitacyjnych. 
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Pan Starosta stwierdził, że na razie usługi w publicznych zakładach opieki zdrowotnej są 

bezpłatne.  

p. Elżbieta Bieniek zaznaczyła, że przepisy się nie zmieniły. Radca prawny twierdzi, że takich 

płatnych usług świadczyć nie wolno. Nie mamy delegacji ustawowej. 

p. Lech Brzozowski zaznaczył, że niedługo będzie nowa ustawa o działalności leczniczej. 

Zarząd stwierdził, że nie ma wyraźnych przepisów zezwalających na taką formę działalności. 

 

   Ad. V. 1) 

p. Renata Mróz omówiła uchwałę Zarządu w sprawie sprawozdania rocznego z wykonania 

budżetu Powiatu Nidzickiego za rok 2010.  

Uwag i pytań nie było. 

Zarząd w obecności 4 członków, jednogłośnie podjął uchwałę Nr 24/2011 w sprawie 

sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Powiatu Nidzickiego za rok 2010. 

 

Ad. V. 2) 

p. Renata Mróz przedstawiła projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie sprawozdania rocznego 

z wykonania planu finansowego Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nidzicy za 

rok 2010. 

Uwag nie było. 

Zarząd w obecności 4 członków, jednogłośnie podjął uchwałę Nr 25/2011 w sprawie 

sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego Samodzielnego Publicznego Zespołu 

Opieki Zdrowotnej w Nidzicy za rok 2010. 

 

Ponieważ wcześniej Zarząd nie miał uwag, p. Renata Mróz prosiła o przegłosowanie uchwały 

Zarządu w sprawie informacji o stanie mienia Powiatu Nidzickiego. 

Uwag nie było. 

Zarząd w obecności 4 członków, jednogłośnie podjął uchwałę Nr 26/2011 w sprawie 

informacji o stanie mienia Powiatu Nidzickiego. 

 

p. Renata Mróz poinformowała, że wpłynął wniosek Zespołu Opieki Zdrowotnej o dotację           

w kwocie 36.000 zł na remont pomieszczeń Pogotowia. Dodała, że ZOZ już w ubiegłym roku zwracał 

się o to dofinansowanie, ale ze względu na brak środków finansowych, decyzja Zarządu była 

negatywna.  

Zarząd pozytywnie zaopiniował wniosek i przyznał dotację dla ZOZ w kwocie 28.000 zł. 

 

Następnie p. Renata Mróz poinformowała, że wpłynęła nowa decyzja Ministerstwa Pracy i 

Polityki Społecznej, w której ustalono środki Funduszu Pracy na realizację zadań samorządu powiatu, a 

mianowicie 2.141.600 zł  - na finansowanie programów na rzecz promocji zatrudnienia, łagodzenia 

skutków bezrobocia i aktywizacji zawodowej, 327.500 zł  - na inne zadania. Decyzja ta uchyla 

wcześniejszą decyzję z dnia 31.01.2011 r., w której środki były mniejsze o ok. 500.000 zł.  

Zarząd przyjął decyzję do wiadomości. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Pan Starosta zamknął posiedzenie. 

Na tym zakończono protokół. 

 

Protokołowała: 

Małgorzata Wojtaszewska  

 

 

Przewodniczący Zarządu 

/-/ Ludwik Ekiert 

 

Z-ca Przewodniczącego Zarządu 
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/-/ Lech Brzozowski 

 

Członek Zarządu  

/-/ Janusz Kwiatek 

 

Członek Zarządu  

/-/ Waldemar Słupski 

 

 

 


